

地址:天津市南开区卫津路94号

邮编: 300071

电话: 022-23504845

网址: www. nankai. edu. cn

2023 Nankai University Undergraduate Mathematical Contest in Modeling

Award Certificate

Yuchen Zhou is a student of the 2021 cohort at the College of Cyber Security, majoring in Information Security, with student ID 2111408. As the team <u>leader</u>, the student was awarded the <u>Silver Award</u> in <u>2023</u> Nankai University Undergraduate Mathematical Contest in Modeling, Out of 199 participating teams, the Silver Award was awarded to the 2nd and 3nd place teams, with a winning ratio of 1.5%. This is to certify.



Date: October 11, 2024



地址: 天津市南开区卫津路 94号

邮编: 300071

电话: 022-23504845

网址: www. nankai. edu. cn

2023 学年度南开大学大学生数学建模竞赛 获奖证明

周钰宸 是本学校 2021 级 网络空间安全学院 学院 信息安全 专业学生,学号 2111408 。该生作为_队长 在 2023 学年度南开大学数学建模竞赛中获评 银奖 。总参赛队伍数为 199 ,银奖颁发给第 2-3 名 ,获奖比例为 1.5% 。特此证明。

日